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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes há?szabályi rendelkezésekr ől
szóló 10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Pintér Sándor belűgyminiszterhez

„Milyen információkkal rendelkeznek a nemzetbiztonsági szolgálatok? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Orbán Viktor miniszterelnök úr a Kossuth Rádióban nagypénteki rádióinterjújában arró l
beszélt, hogy kétezer ember dolgozik azon Magyarországon, hogy érvényre jutassák Soro s
György akaratát, és a jelenlegi kormánynak elég sok tudása van Soros embereirő l ,
információk, jelentések, nevek. Az interjúban az hangzott el, hogy a kormány pontosan tudja,
névre szólóan kik Soros György emberei és hogyan dolgoznak Magyarorszá g
bevándorlóországgá alakítása érdekében .

Fentiekre figyelemmel az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :
• Milyen információkkal rendelkeznek a nemzetbiztonsági szolgálatok, az

Alkotmányvédelmi Hivatal az ügyben ?
• Nem tartja aggályosnak azt, hogy a nemzetbiztonsági szolgálatok parlament i

ellenőrzését végző Nemzetbiztonsági bizottságot a szolgálatok nem tájékoztatták arról ,
hogy ilyen nagy létszámú csoportot figyelnek meg, akikr ől azt gondolják, hogy ők
Soros György emberei?

• Kérem tájékoztasson arról, hogy valós-e az a szám, ami elhangzott és a
nemzetbiztonsági szolgálatok valóban nyilvántartanak-e kétezer olyan embert, akikr ől
feltételezik a miniszterelnök úr által elmondottakat !

• Ön nem látja indokoltnak vizsgálat lefolytatását az ügyben?

Budapest, 2018. április 3 .
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